



ATHENA EDUCATION
For Social Grace



American International School
المدرسة الأمريكية الدولية

TRANSPORT POLICY

2022-23

Principal: Ms. Suzanne Watson

School Bus Policies and Procedures for Parents and Students 2022-2023 Code of Conduct

All students riding school buses shall abide by the following requirements:

At the designated school bus stops and while boarding students shall:

يُفهم محطات الحافلات المدرسية المخصصة وأثناء الصعود ، يجب على الطالب:

- Not bring students who are not passengers on the bus even if they are other bus students.
- Be ready and prepared five minutes before pick-up time at the designated school bus stop to help keep the bus on schedule.
- Immediately proceed to the bus after the end of the last period since the bus leaves after 10 minutes from the last period.
- Stay off the road while waiting for the bus and conduct themselves in a safe manner while waiting.
- Not bring articles on the bus that may cause injury to passengers or carry-on articles which cannot be stored safely under the seat.

- عدم اصطحاب الطالب من غير رلاب الحافلات تناولوا طالبا آخرين في الحافلات.
- كن مسنعا ً و مسنعا ً قبل خمس دقائق من موعد السنالم فيم محطة الحافلات.
- المدرسية المخصصة للإسعاف في فالحافظ على الحافلات في فالموعد المحدد.
- النوجه لوصول الحافلات بعد انتهاء الحصة الأخيرة منذ مغادرة الحافلات بعد 10 دقائق من آخر حصة.
- ابق بعيدا ً عن الطريق أثناء انتظار الحافلات وسلوكك بأمان أثناء الانتظار.
- عدم إحضار أشياء على ممتلكات الحافلات قد تتسبب في إضرار الرلاب أو الأشياء المحمولة التي تملكها بأمان أسفل المقعد.

While on the bus, students shall:

لأنه وجودهم في فالحافلات ، يجب على الطالب:

- Not be dropped off at other student's house even if they are passengers of the same bus.
- Treat fellow passengers, the driver and bus assistant with respect.
- Wear the safety belt throughout the journey.
- Always keep hands and heads inside the bus.
- Not scream, talk or laugh loudly, and behave in a manner that may divert the driver's attention and result in an accident.
- Not talk to any person outside the bus.
- Not talk to the driver for any matter whatsoever and communicate any concern to the bus assistant only.
- Not eat or drink any beverages on a regular trip to and from school unless necessary for medical reasons.
- Not tamper with the bus or any of its equipment.
- Keep books, packages, coats, and all other objects out of the aisle.
- Remain in the bus in case of a road emergency, unless directed to do otherwise by the bus driver.
- Not throw anything out of the bus window.
- Remain in their seats while the bus is in motion.
- Listen to the bus assistant's instructions.

- ال يتم إنزال طالب في فم: يظهر طالب آخر تناولوا من رلاب نفس الحافلات.
- معاملة الرلاب الآخرين والسائق ومساعدي الحافلات باحترام.
- ارتداء حزام الأمان طوال الرحلة.
- احرص دائما ً على إبقاء الأيدي ولرؤوس داخل الحافلة.
- عدم الرضاخ أو البصوت أو الضحك بصوت عالٍ، والحرص بطريقة قد تشتت انتباه السائق وتؤدي إلى وقوع حادث.
- عدم التحدث مع أي شخص خارج الحافلة.
- عدم التحدث إلى السائق ألي أمر مهم كان وليلامغ مساعدة فقط الحافلات بأي نهوسنجد.
- ال نأكل أو نشرب أي مشروبات في فالحافلة اليومية من ويل المدرسة إل إذا لزم الأمر لأسباب طبية.
- عدم العبث بالحافلة أو أي من معداتها.
- احتفظ بالكيب والحقيبة والمعدات وجميع الأشياء الأخرى بعيدا ً عن الممر.
- ابق في فالحافلات في فحالة الطوارئ على الطريق ، ما لم يوجه سائق الحافلات بخالف ذلك.
- عدم رمي أي شيء من نافذة الحافلة.
- ابقوا في فمقاعدهم أثناء تحرك الحافلة.
- استمعوا إلى تعليمات مساعدي الحافلات.

Disciplinary Actions

الالتزام السلوكية

Students who misbehave on the bus may be denied rides and shall be subject to the following disciplinary actions in line with the School's Code of Conduct.

قد يُحرم الطالب الذين يسئرون النصف في فالحافلة من ركوب الباص وسيخضعون للإجراءات التأديبية التالية بما ينما يتم مع مدونة قواعد السلوك بالمدرسة.

- The code below classifies unacceptable behavior into four levels. All consequences are dependent on the severity and frequency of the behavior.

- يصنف الكود أذناه السلوك غي المقبول إلى أربعة مستويات. جميع العواقب تعتمد على شدة وتكرار السلوك.

➤ Level 1 – Misbehaviors:

➤ المستوى 1 - سوء السلوك:

Misbehaviors that interfere with the orderly transportation of students. Some examples are:

سوء السلوك الذي يعارض مع النقل المنظم للطلاب. بعض الأمثلة هي

- Talking too loudly.
- Failure to stay seated.
- Littering on the bus.
- Tampering with the possessions of other passengers.
- Late to the bus – Morning or home time.
- Change of seats

- التحدث بصوت عالٍ جدًا.
- عدم البقاء جالساً.
- رمي حطام في فالحافلة.
- التعبث بممتلكات الركاب الآخرين.
- التأخر في فالحافلة - في الصباح أو العودة للمدرسة.
- تغيير المقاعد.

Consequences

- Verbal warning and write up issued and notify parents.

- إصدار تحذير شفوي هذنا في بولخطارو يوالأمير.

➤ Level 2 – Misbehaviors:

➤ المستوى 2 - سوء السلوك:

- Repeated occurrences of Level 1 behaviors (issuing a second write up).
- Annoying and/or bullying other passengers verbally.
- Remove the name of the seat.

- التكرار المتكرر لسلوكيات المستوى 1 (إصدار كتابه ثانية).
- إزعاج و/أو التنمر على الركاب الآخرين لفظياً.
- إزالة الاسم من المقعد.

Consequences:

- Written warning to student and notify parents.
- Assigned front seat

- انذار كتابه يبلطلاب وخطارو يوالأمير.
- امكانة تعيين المقاعد.

➤ Level 3 - Misbehaviors:

➤ المستوى 3 - سوء السلوك:

- Repeated occurrences of Level 1 or 2 behaviors.
- Refusal to remain in seats.
- Throwing objects, spitting.
- Distracting the driver.
- Refusal to obey driver/bus assistant.

- تكرر حدوث المستوى 1 أو 2 من السلوكيات.
- رفض البقاء في المقاعد.
- رمي حطام أو البصق.
- تشويش انتباه السائق.
- رفض الانصياع لاسائيق أو مساعدة الحافلة.

Consequences

- Loss of bus privileges for 1 to 3 days.
- Child being permanently suspended from bus privileges.

- فقدان امتيازات الحافلة لمدة 1 إلى 3 أيام.
- إيقاف الطفل بشكل دائم من امتيازات الحافلة.

Level 4 - Misbehaviors:

المستوى 4 - سوء السلوك:

- Use of profanity.
- Leaving the school premises without permission.
- Fighting, including pushing and/or wrestling.
- Possession of knives or dangerous objects Possession or use of tobacco or any controlled substances.

- استخدام الألفاظ النابية.
- ترك الحرم المدرسي بدون إذن.
- القتال، بما في ذلك الدفع و/أو المصارعة.
- حيازة السكاكين أو الأشياء الخطرة حيازة أو استخدام التبغ أو أي مواد خاضعة للرقابة.

Consequences:

- Loss of bus privileges 3 to 7 days.
- Repeated incidents may result in removal from transportation permanently.

- فقدان امتيازات الحافلات من 3 إلى 7 أيام.
- قد تؤدي تكرر هذه الحوادث إلى الإبعاد من وسائل النقل بشكل دائم.